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ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Πόρος, 19 Δεκεμβρίου 2024  

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Αρ. Πρωτ.: -7867 - 

ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 

Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜ. ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Ταχ. Δ/νση: Πλ. Καραμάνου 7 

Ταχ. Κώδικας: Πόρος 180 20 

Πληροφορίες: Φ. Πρωτόπαπα 

Τηλ.: 2298320514 

e-mail: f.protopapa@poros.gr   

 

 

ΠΡΟΣ: 

(με ηλεκτρονική αλληλογραφία) 

1. κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους 
2. κ. Δήμαρχο 
3. κ. Γενική Γραμματέα  
 

 

ΘΕΜΑ: Πρόσκληση σε ειδική  συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Σας προσκαλώ στην 31η ειδική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που θα 

πραγματοποιηθεί την Δευτέρα  23  Δεκεμβρίου  2024 και ώρα 15:00 στην αίθουσα 

εκδηλώσεων του κτηρίου Συγγρού, σύμφωνα με i) τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/7.6.2010) όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 4555/2018 

(ΦΕΚ 133/A/19.7.2018) και τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν. 5056/2023 ii) τον 
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Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011), iii) την 

υπ’ αριθμ. 98 και με αρ. πρωτ. 8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ 

(ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-Π6Λ), για συζήτηση και λήψη Απόφασης στα παρακάτω θέματα 

της ημερήσιας διάταξης: 

 

1. Ψήφιση Προϋπολογισμού έτους 2025 Δήμου Πόρου. 

 

 

 

 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 

Ιωάννα Γρίβα 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

31ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 23ης-12-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα σε όλους. Να πάρω λίγο παρουσίες. 

Γρίβα Ιωάννα, παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ρούσσος απουσιάζει, έχει ενημερώσει. 
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Ο κύριος Δημητριάδης απουσιάζει, έχει ενημερώσει.  

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ωραία, έχουμε απαρτία.  

Μπορεί να ξεκινήσει η τριακοστή πρώτη, ειδική, συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου. 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε, έχετε ανακοινώσεις; 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Όχι, δεν έχω να ανακοινώσω κάτι. Απλά, 

θέλω να ευχηθώ,  σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους και στους απουσιάζοντες, 

Καλά Χριστούγεννα και Χρόνια Πολλά. Και αν δεν ξαναβρεθούμε, Ευτυχισμένο το 

Νέο Έτος και Υγεία, σε όλους.  

κα Ροή: Ευχαριστούμε πολύ, επίσης. 

Πρόεδρος: Ναι, κυρία Κανατσίδη. 

κα Κανατσίδη: (Ομιλεί εκτός μικροφώνου). 

Πρόεδρος: Α, το μικρόφωνό σας λίγο.  
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κα Κανατσίδη: Δεν έχετε να μας ενημερώσετε για τη συνάντηση, που είχατε την 

Παρασκευή,  για το πράσινο νησί; Δεν έγινε κάτι, κάτι να μας πείτε;  

Δήμαρχος: Ναι. 

κα Κανατσίδη: Δεν έγινε η συνάντηση; Έγινε; 

Δήμαρχος: Έγινε, βεβαίως, έγινε η συνάντηση, στο Υπουργείο Περιβάλλοντος, 

παρουσία της Υφυπουργού, της κυρίας Δούκου… της κυρίας Δούκου, των Γενικών 

Γραμματέων του Υπουργείου, τους αρμόδιους για θέματα ενέργειας και του νέου 

Συμβούλου, του project αυτού, του γραφείου του κυρίου Σαμαρά, όπως είχαμε πει. 

Έχει ξεκινήσει, το δουλεύουν το πράγμα. Ο κύριος Σαμαράς, είναι πολύ έμπειρο 

γραφείο, έχει δώσει κατευθύνσεις. Και από τον Γενάρη, θα έχουμε άμεσες εξελίξεις. 

Θα  έρθουν  και στον Πόρο, θα έχουμε συναντήσεις, για να προχωρήσουν οι … Αλλά, 

δεν μπορούμε να πούμε,  ακριβώς, συγκεκριμένα πράγματα, γιατί δεν είναι 

υπογεγραμμένα, δεν είναι... Είναι ενημερωτικά, όλα. Τι θα γίνει με τις λέμβους, τι θα 

γίνει με τους σταθμούς παραγωγής. Όλα αυτά, τα έχουν ξεκινήσει. 

κα Κανατσίδη: Δεν υπάρχει… δεν μας είπατε τίποτα τώρα.      

Δήμαρχος: Να σας πω τι σκέφτονται να κάνουν με τις λέμβους, πράγμα το οποίο 

δεν το έχουν ολοκληρώσει; 

κα Κανατσίδη: Αν ζήτησαν κάτι από το Δήμο, κάποιες κινήσεις; 

Δήμαρχος: Εμείς, έχουμε δώσει, εδώ και δέκα μήνες, από όταν ξεκίνησε αυτό, από 

την αρχή του έτους, όλα τα στοιχεία. Έχουν δεδομένα,  για όλα. 

κα Κανατσίδη: Δεν θέλουν τίποτα άλλο; 

Δήμαρχος: Δεν θέλουν τώρα, τίποτα άλλο. 

κα Κανατσίδη: Okey. 

Δήμαρχος: Το δρομολογήσαν και αυτοί…, έχουν τα δεδομένα, όλα. Επιβατών, 

καυσίμων, που μπαίνουν  στον Πόρο, προς κατανάλωση. Αυτά, που θέλουν, όλα, 

αυτοί.  

κα Κανατσίδη: Okey, να μας ενημερώνετε κύριε Δήμαρχε, για ότι γίνεται. 

Δήμαρχος: Βεβαίως.  
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κα Κανατσίδη: Λοιπόν, να ευχηθώ και εκ μέρους μας, Καλά Χριστούγεννα και 

Ευτυχισμένο  το Νέο Έτος.  

κα Κουτουζή: Ευχαριστούμε.    

 

ΘΕΜΑ 1ο: ΨΗΦΙΣΗ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΤΟΥΣ 2025 ΔΗΜΟΥ 

ΠΟΡΟΥ  

 

Πρόεδρος:  Επομένως, θα προχωρήσουμε στο μοναδικό θέμα, για σήμερα, που 

είναι η ψήφιση του προϋπολογισμού, για το 2025. Το εισηγείται ο κύριος Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης: Ναι. Η Δημοτική Επιτροπή συνέταξε το σχέδιο του προϋπολογισμού, 

το οποίο και υποβάλλει στο Δημοτικό Συμβούλιο, με τον αριθμό 179 απόφασή του. 

Περιλαμβάνει,  το Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου, για το έτος 2025, που έχει ψηφιστεί 

στην Δημοτική Επιτροπή, με τον αριθμό 117, απόφαση 117. Περιλαμβάνει επίσης, 

την Γνωμοδότηση του Παρατηρητηρίου, το οποίο διατύπωσε τη γνώμη του,  επί  του 

προϋπολογισμού, διαπιστώνοντας  ότι είναι ισοσκελισμένος και ότι, τηρεί τις οδηγίες 

που έχουν δοθεί. Έπρεπε να καταθέσουμε και το ολοκληρωμένο Πρόγραμμα 

Δράσης, θα το υποβάλλουμε.  Θα υποβληθεί με ξεχωριστή απόφαση, δεδομένου ότι  

υποβάλλεται ενιαίο. Δηλαδή, πρέπει να περιλαμβάνει και τη Στοχοθεσία του 

Λιμενικού Ταμείου Πόρου. Κατόπιν αυτών, εισηγούμαστε:  

1ον, τη συνοπτική κατάσταση του προϋπολογισμού, όπως τελικά ψηφιστεί και 

αναρτηθεί, στην ιστοσελίδα του Δήμου και να δημοσιευτεί, σύμφωνα με το νόμο. 

2ον, ο προϋπολογισμός και η εισηγητική έκθεση της Δημοτικής Επιτροπής, να 

υποβληθεί στον Γραμματέα  της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αττικής, σύμφωνα με τα 

οριζόμενα, του νόμου  και 

3ον, εισηγούμαστε την ψήφιση του προϋπολογισμού, του Δήμου Πόρου, για το έτος 

2025, σύμφωνα με το σχέδιο, που εισηγήθηκε η Δημοτική Επιτροπή και τους πίνακες 

προϋπολογισμού, εσόδων, εξόδων  της διεύθυνσης Οικονομικών Υπηρεσιών. 

Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος: Ναι, κυρία Ροή. 
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κα Ροή: Εε, εμείς, θα ψηφίσουμε ναι, αλλά η παράταξή μας έχει κάποιες 

τοποθετήσεις, τις οποίες και θα τις … 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κα Κουτουζή: Προσκομίσετε. 

Πρόεδρος: Δεν θέλετε να τις αναγνώσετε. 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Ναι, κυρία Μοσχογιάννη. 

κα Μοσχογιάννη: Εγώ, θέλω να πω ότι, σήμερα είμαστε εδώ, να ψηφίσουμε τον 

προϋπολογισμό, που είναι το σημαντικότερο για τον Δήμο μας. Όχι όπως άλλα 

χρόνια, κύριε Κουτουζή, που εσείς ερχόσασταν και ψηφίζατε παρών ή ήσασταν 

απών. Και σε χρόνια, που ο προϋπολογισμός, από το  ‘14, έως το ‘23, είχε πολύ 

σημαντικές αυξήσεις  και ποτέ μείωση, όπως φέτος. Αυτό. Είμαστε εδώ. 

κα Ροή: Θέλετε να το διαβάσω; 

Δήμαρχος: Να…  

Πρόεδρος: Ότι επιθυμείτε εσείς.  

Δήμαρχος: Να  απαντήσω εγώ; 

Πρόεδρος: Ναι. Να απαντήσει ο Δήμαρχος, στην κυρία Καραμάνη…  στην κυρία 

Μοσχογιάννη. 

Δήμαρχος: Κοιτάξτε. Εμείς στον προϋπολογισμό  βάζουμε … Ναι, στην συζήτηση 

παραστάθηκε ο Οικονομικός, Προϊστάμενος των Οικονομικών Υπηρεσιών του Δήμου 

Πόρου, ο κύριος Μαρινάκης. Και αν θέλετε κάτι να ρωτήσετε λεπτομερέστερα, πριν 

αναχωρήσει, να τον ρωτήσετε. Και θα απαντήσω, γι’ αυτό που είπατε, για τις 

εγγραφές των ποσών. 

κα Καραμάνη: Όχι, δεν θα ρωτήσουμε κάτι, γιατί στην πρώτη αναμόρφωση που θα 

γίνει, που θα έχουμε και όλο το ‘24, θα κάνουμε τότε την τοποθέτηση, η παράταξή 

μας. 
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Δήμαρχος: Λοιπόν. Όσο για τα ποσά, εμείς εγγράψαμε τα ποσά, τα πραγματικά, τα 

οποία είναι συμβασιοποιημένα και τα οποία, θα γίνουν έργα. Δεν εγγράφουμε  

χρηματοδοτήσεις, οι οποίες… οι οποίες  δεν θα χρησιμοποιηθούν. Όπως κι εμείς, 

όταν πάρουμε χρηματοδοτήσεις, τώρα που περιμένουμε κάποια έργα,  θα μπαίνουν 

στον προϋπολογισμό, όταν λαμβάνουμε τα λεφτά, τα οποία είναι συμβασιοποιημένα 

και για…  έτοιμα για έργο.  

κα Μοσχογιάννη: Ίσα ίσα βέβαια, που  φέτος είχατε και από τις Σχολικές Επιτροπές,  

στο Δήμο, μια αύξηση των ποσών αυτών, για την κατανομή  των σχολείων. Και πάλι, 

μείωση έχει ο προϋπολογισμός. Παρόλο, που είχατε μία… δεν είχατε, από τις 

Σχολικές Επιτροπές, δεν πέρασαν στον  Δήμο… 

Πρόεδρος: Ωραία.  

κα Μοσχογιάννη:…  δεν είχατε εκεί κάποια χρήματα; 

κα Κουτουζή: Να πω εγώ κάτι; 

Πρόεδρος: Ναι.  

κα Κουτουζή: Οι Σχολικές Επιτροπές  έκλεισαν τέλη Ιουνίου, που στην ουσία 

δηλαδή… στην ουσία,  δύο τρίμηνα είναι, τα οποία  πέρασαν στον Δήμο, δέκα έξι 

χιλιάρικα. Αυτό είναι το επιπλέον ποσό, που πέρασε στον Δήμο. Εεε και  πιστεύω θα 

έχουν μπει, θα έχουν αναλυθεί σε κωδικούς, σίγουρα. 

κα Μοσχογιάννη: Πάντως, έχει σημαντική μείωση ο προϋπολογισμός, αυτό να 

πούμε.  

Πρόεδρος: Υπάρχει κάτι, κάποιο άλλο σχόλιο; Όχι. Πάμε να ψηφίσουμε. Γρίβα 

Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 
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κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου:  Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα, λοιπόν, περνάει το θέμα1. 

Σας ευχαριστώ, πάρα πολύ. Καλές Γιορτές. 

Καλά Χριστούγεννα.  Καλή Πρωτοχρονιά.  

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 151/2024 και   ΑΔΑ: 9ΕΑΛΩΞΝ-4ΑΑ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%95%CE%91%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%91%CE%91
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 31ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 23ης 

Δεκεμβρίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους2 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

Απών 

9 Γκιων Κωνσταντίνος 

 

 

                                            
2 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

Απών 

11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 
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 151/2024  Ψήφιση Προϋπολογισμού έτους 2025 Δήμου Πόρου. ΑΔΑ: 9ΕΑΛΩΞΝ-4ΑΑ  

   

   

   

   

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%95%CE%91%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%91%CE%91

